
 

 

Protokoll styrelsemöte onsdagen den 19 jan kl. 19.30 

Närvarande: Börje, Glenn, Tobias, Niklas och valberedning Gunnar Pettersson 

 

1. Mötets öppnande 

Börje öppnar mötet. 

2. Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll 

Niklas väljs att justera. 

3. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkänns 

4. Föregående mötesprotokoll 

Tobias går igenom föregående protokoll. 

5. Information från ordförande 

Börje informerar att vi skickat skrivelse till Svstkl om att vi inte fått svar på flera 

skrivelser vi skickat. 

6. AU-Beslut   

Inget att rapportera. 

7. Kassarapport örjan  

Kassan god. 

8. Inkommande rapporter/ärenden 

Vi har fått in två motioner till årsmötet. Den ena handlar om utbildning av exteriör 

domare och andra om att gå ur HD-programmet. Vi kommer att behandla dem under 

nästa möte. 

9. Rapport från redaktionskommittén  Sista nr 1 mars 

Reportage från räv-sm, annons om kennel sponsorer, reportage från landskampen, 

förslag om annons säljare och reportage av Peter R. 

10. Rapport från Avelskommittén  Tobias 

Vi beslutar att vi ställer oss bakom skrivelsen som inkommit till avels kommittén 

(skrivelsen finns som bilaga).  Minnesanteckningar från avels kommittén finns på 

hemsidan. 2021 registrerades 221 valpar. 

11. Rapport från medlemskommittén 

Vi är i dagsläget 986 medlemmar. 

 



 

12. Rapport från klubbshopen/priskommittén  Kjell 

Inget att rapportera. 

13. Rapport från rävkommittén     Tobias 

Tobias kommer att anmäla intresse att deltaga i Svstkl:s rävkommitte. 

14. Samarbete med andra ras klubbar  

Vi kommer att ha ett möte tillsammans med de andra rasklubbarna Börje och Tobias 

deltar. 

15. Årsmöte plats ockelbo 23 APRIL 

Börje har tagit in olika offerter till årsmötet. 

16. Landskampen i sverige 2022 

Landskampen kommer att gå i Junsele-Backe datum kommer senare. 

17. Möte med hamilton ringen  

Vi kommer att ha möte med Hamiltonringen 3:e februari för att diskutera olika 

samarbetsformer. 

18. Verksamhets planen  vi går igenom den och ser hur vi jobbar 

Bordläggs tillsvidare. 

 

        

       19  Övriga frågor 

             Glenn har resultaten från unghundskampen och raskampen färdigt lägger ut           

resultatet på klubbens facebook. 

HD frågan tas upp på nästa möte hur vi ska gå vidare. 

Vi beslutar att utse Glenn till att representera Hamiltonföreningen i Svstkl ”Statistikgrupp” 

som skall utveckla det ”nya Hitta stövare”. 

 

 

       20   Valberedningen  

              Gunnar informerar om att valberedningen haft möte och att de har tillfrågat flera 

personer om att vara med i styrelsen. 

                 

       23 Nästa möte 

             Nästa möte 2 mars 19:00 

        

       24 Mötets slut 

             Börje avslutar mötet. 

 

 

 

 

 



 

Avelsrekommendation för hamiltonstövare. 
 

Rekommendationen gäller både för hanhund och tik  
 
Tik/hane prövas i upp till tre kullar och ska sedan utvärderas. 
 
För att rekommenderas till ytterligare kull ska det finnas både jaktprovs och 
exteriört meriterad avkomma/avkommor i minst två av tidigare kullar.  
Som jaktprovsmerit räknas som lägst andrapris ökl allternativt unghundsklass 
jaktprov.  
Som utställningsmerit räknas very good (VG) eller bättre. 
För få rekommendation till ytterligare avel ska HD-index vara 100 eller högre på 
tilltänkt parning. Släktskapsindex under 100 i avelskombinationen. 
Den hund som får rekommendation till sin fjärde kull ska ha en motpart som 
tidigare inte är använd i avel. 
 

 


